

Title (en)
MICROBIAL INSECTICIDE.

Title (de)
MIKROBIZIDES INSEKTIZID.

Title (fr)
INSECTICIDE MICROBIEN.

Publication
EP 0059707 A1 19820915 (EN)

Application
EP 81901009 A 19800915

Priority
US 8001190 W 19800915

Abstract (en)
[origin: WO8200943A1] Improved method of embedding microorganisms and their biologically active chemical products in microbeads. Also, an improved microbial insecticide composition, and methods for the production and utilization thereof, are disclosed. The disclosed composition comprises microorganisms of viral, bacterial, or fungal origin and their biologically active chemical products embedded in a coacervate microbead which is comprised of a nucleic acid, typically RNA, and a proteinaceous material. The microbead structure itself typically shields the microorganisms and chemical products from sunlight-induced inactivation, and the microbead is typically stabilized by chemical crosslinking.

Abstract (fr)
Un procede ameliore consiste a noyer des micro-organismes et leurs produits chimiques biologiquement actifs dans des micro-perles. Une composition amelioree d'un insecticide microbien, ainsi que ses procedes de production et d'utilisation sont decrits. La composition comprend des micro-organismes d'origine virale, bacterienne ou fongique et leurs produits chimiques biologiquement actifs noyes dans une micro-perle agglomeree qui comprend un acide nucleique, d'une maniere caracteristique l'acide ribonucleique (ARN), et un materiau proteinique. La structure de micro-perle protege elle-meme les microorganismes et les produits chimiques contre l'inactivation induite par la lumiere solaire, et la micro-perle se stabilise par reticulation chimique.

IPC 1-7
A01N 63/00; C09D 5/32; C12N 1/20

IPC 8 full level
C12P 19/30 (2006.01); **A01N 25/28** (2006.01); **A01N 63/20** (2020.01); **A01N 63/23** (2020.01); **A01N 63/27** (2020.01); **A01N 63/40** (2020.01); **C08H 1/00** (2006.01); **C12N 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A01N 25/28 (2013.01 - EP); **A01N 63/20** (2020.01 - EP US); **A01N 63/23** (2020.01 - EP US); **A01N 63/27** (2020.01 - EP US); **A01N 63/40** (2020.01 - EP US); **C12N 1/04** (2013.01 - EP US)

C-Set (source: EP US)
A01N 63/20 + A01N 2300/00

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8200943 A1 19820401; EP 0059707 A1 19820915; EP 0059707 A4 19830114; JP S57501579 A 19820902

DOCDB simple family (application)
US 8001190 W 19800915; EP 81901009 A 19800915; JP 50136480 A 19800915